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Det er ikke altid nemt at være kri-
sten. Da jeg gik på gymnasiet, blev 
jeg ofte drillet med, at jeg troede 
på Gud. Det kunne gøre mig ked af 
det. Mine klassekammerater kunne 
ikke forstå, hvordan jeg kunne tro 
på en Gud, og jeg blev nødt til hele 
tiden at forsvare min tro. 

Farligt at være kristen?
I Danmark er det ikke farligt at tro 
på Gud, for vi har en lov, der siger, 
at man må tro på det, man vil. Det 
er godt. Men i nogle lande kan det 
faktisk være farligt at være kristen. 
I Nordkorea må man ikke engang 
have en bibel. Hvis politiet finder 
ud af, at man har en bibel, bliver 
man taget til fange og måske dræbt, 
fordi man tror på Gud. 

Når vi 
tror på 

Gud, er vi 
aldrig alene, 
for han er hos 
os.

TEKST 

MARC AGERBO 

Gud er stærkest
Det kan se ud som om dem, der er 
efter de kristne, har meget magt. 
Men Gud er stærkere end dem. 
Ligegyldigt om vi bor i Danmark 
eller i et andet land, passer Gud på 
os. Når vi tror på Gud, er vi aldrig 
alene, for han er hos os. Også når vi 
bliver mobbet. Han ved hvordan vi 
har det, og han forlader os aldrig. 
Gud har selv sagt: “jeg er med jer 
alle dage indtil verdens ende.”

Svært at tro på 
Gud 


